
 

   

 

Overname hypotheekschuld failliete jachthaven Hermenzeil in 
Geertruidenberg  
 

Raamsdonk, 6 november 2017 

 

Geacht College, 

Vandaag ontvingen wij het persbericht over de overname van de 
hypotheekschuld van de failliete jachthaven Hermenzeil in Geertruidenberg. De 
provincie heeft dit gedaan om ongewenste ontwikkelingen te voorkomen. De 
provincie heeft als hypotheekhouder invloed op de voorwaarden van de verkoop 
en de vraag of al dan niet tot verkoop wordt overgegaan. 

De vragen die wij hierbij aan College van GS willen stellen zijn de volgende: 

1. Hoelang is GS al op de hoogte van de ongewenste ontwikkelingen bij 
Hermenzeil? 

2. Zijn deze ontwikkelingen een gevolg van niet / nauwelijks optreden van de 
gemeente Geertruidenberg tegen ongewenste ontwikkelingen aldaar? 

3. Waarom heeft de provincie niet samen met de gemeente Geertruidenberg 
de hypotheekschuld overgenomen? 

4. Wanneer verwacht GS dat de openbare verkoop kan gaan plaatsvinden? 

 

Alvast hartelijk dank voor de beantwoording. 
Met vriendelijke groet, 

 

Patricia Brunklaus  
 


